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Beantwoording vragen n.a.v. 
ingekomen stukken

Agendapunt : Ingekomen stukken

Vergadering : Opinieraad Samenleving 27 januari 2021

Portefeuillehouder(s) : Weth. H. Kielman en Weth. L. van der Beek

A.1. Raadsinformatienota tussentijdse evaluatie beleidskader zorg 
voor jeugd

VVD Dhr. Willeboordse

Vraag
In de evaluatie lezen wij de volgende tekst (p. 6): "Vanaf 2018 is gestart met het 
ontwikkelen van een kwaliteitsmonitor voor de jeugdhulp. [...] Inmiddels is deelname en 
omvang van de data van deelnemende zorgaanbieders aan de kwaliteitsmonitor zodanig 
dat we eind 2020 de
eerste overzichten uit de kwaliteitsmonitor kunnen halen."
Positief dat nu wordt gewerkt met de kwaliteitsmonitor! Welke resultaten en inzichten 
hebben deze kwaliteitsmonitor tot nu toe opgeleverd?

Antwoord
De data over 2020 wordt in deze fase geanalyseerd. We zien dat de respons op de 
gegevens, die door gemeenten en aanbieders worden aangeleverd, naar een steeds hoger 
niveau gaat. Dit betekent dat we van steeds meer gezinnen die hulp hebben ontvangen, 
weten hoe tevreden zij zijn over die hulp en of zij na de hulp minder problemen ervaren. 
Dit is een goede ontwikkeling, want hoe meer gegevens, hoe betrouwbaarder de 
resultaten. 
 
De verzamelde gegevens geven niet alleen zicht op de landelijk veel gebruikte outcome 
indicatoren, maar kunnen ook benut worden om vragen te beantwoorden als: Worden de 
cliëntprofielen, zoals de regio die onderscheidt, ondersteund door de gegevens in de 
Kwaliteitsmonitor? Inmiddels zijn de eerste statistische analyses uitgevoerd, die deze 
vraag (mede) kunnen beantwoorden. De bevindingen worden besproken in de diverse 
gemeentelijke gremia. Uitkomsten kunnen we door de conceptfase helaas nog niet met u 
delen. 
 
In 2021 zullen we onder andere ten behoeve van de nieuwe inkoop jeugdhulp meerdere 
onderzoeksvragen formuleren waar we de kwaliteitsdata voor gaan inzetten. 
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Kwaliteitsdata zal vanaf nu steeds meer input gaan leven voor het ondersteunen bij 
beleidsvorming en contractering van aanbieders.

Vraag
Gemeente Stadskanaal zet volgens Binnenlands Bestuur (januari 2021) in op het gebruik 
van data om de positieve (financiële) effecten van het voorliggend veld beter in beeld te 
brengen. Moeten wij bovengenoemde actie van "Sturen en meten" uit de tussenevaluatie 
ook op deze manier begrijpen?

Antwoord
De 9 gemeenten willen hun jeugdhulpbeleid sturen op basis van gegevens over de 
resultaten. Dit doen we door kwaliteit, cliënttevredenheid en kosten van de jeugdhulp te 
meten. Zo kunnen we erop sturen dat we onze beleidsdoelen in de praktijk halen. Alleen 
de inzet van jeugdprofessionals en overige inzet binnen het gemeentelijk sociaal domein 
opgenomen is in de kwaliteitsmonitor. Het overige gedeelte van het voorliggend veld is 
niet opgenomen in de kwaliteitsmonitor omdat dit vaak lokaal wordt georganiseerd en dit 
dus per gemeente verschillend kan zijn.

Vraag
In de evaluatie lezen we op pagina 7 de volgende zinnen: "Een en ander is absoluut nog 
een uitdaging vanwege de krappe financiële middelen die bij gemeenten beschikbaar zijn. 
Ook
tijdelijk door het Rijk beschikbaar gestelde middelen in het kader van het zgn 
transformatiefonds zijn
vanaf 2021 niet meer beschikbaar."
Welke gevolgen heeft het niet meer beschikbaar zijn van de transformatiefonds voor de 
zorg voor jeugd en de gemeente Woensdrecht?

Antwoord
Het transformatiefonds was bedoeld om een impuls te geven aan de implementatie van de 
strategie veiligheid. Hiervoor heeft de jeugdhulpregio West-Brabant West middelen 
ontvangen en is tijdig ingezet om, wanneer deze middelen wegvallen, dit te borgen in 
onze werkwijze. De gemeente Woensdrecht heeft een deel van deze middelen ingezet om 
extra jeugdprofessionals in te zetten voor de strategie veiligheid. Binnen de budgetten van 
jeugd is gekeken om deze extra formatie structureel te kunnen bekostigen. Dit is de 
gemeente Woensdrecht gelukt en is dan ook als zodanig opgenomen in de huidige 
begroting.
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AKT Dhr. Mathijssen

Vraag
Er wordt gesproken over diverse zorg combineren en meer sturen op samenwerking 
tussen de verschillende specialistische zorgaanbieders om op deze manier een beter 
passende zorg te bieden aan onze jeugdigen en ook om te kunnen sturen op 
kostenreductie. Te lezen valt, dat de gemiddelde jeugdzorg kosten wat lager zijn voor onze 
regio West Brabant, dan het landelijke gemiddelde. 
 
Hoe kunnen wij deze kostenreductie in de uitgaven merken?

Antwoord
Met de zorgcombinaties heeft de jeugdhulpregio West-Brabant West beoogt om bij 
multiproblematieke casussen een oplossing te kunnen bieden aan een gezin, waarbij het 
gezin niet meer van het kastje naar de muur gestuurd wordt. Door het bundelen van 
krachten kan een zorgcombinatie een jeugdige helpen vanuit meerdere disciplines. 
Hierdoor wordt stappelen van zorg (ene zorgarrangement na een ander zorgarrangement) 
worden voorkomen. De jeugdhulpregio West-Brabant West heeft minder tekorten ten 
opzichte van de andere regio’s. Dit ligt aan meerdere facetten binnen ons jeugdhulpstelsel.

Vraag
Bestaat het gevaar met deze opmerking dat de zorginstanties op eigen initiatief de tarieven 
gaan verhogen?

Antwoord
Jaarlijks worden de tarieven voor jeugd voor 1 oktober vastgesteld. Het verhogen van de 
tarieven gaat in samenspraak met de zorgaanbieders en is een taak die door het Zi2t wordt 
uitgevoerd. Voor alle zorgaanbieders gelden deze tarieven. Een zorgaanbieder kan 
bezwaar maken en dan kijken we of het bezwaar gegrond is. Het is niet mogelijk dat de 
zorgaanbieder op eigen initiatief de tarieven verhoogd.

Vraag
Over de bijlage bij Resultaten 5 jaar jeugdhulpstelsel West-Brabant West heeft AKT de 
volgende vragen: 

Dit voorjaar hebben wij de resultaten van 5 jaar jeugdhulp in onze regio op een rijtje 
gezet. 
• 1 op de 8 jeugdigen in onze regio heeft een zorgtraject. Een toename van 8.139 
jeugdigen in 2017 naar 9.436 jeugdigen in 2019.
• Het aantal jeugdigen in reguliere specialistische jeugdhulp is toegenomen van 6.004 
jeugdigen in 2017 opgelopen naar 7.139 jeugdigen in 2019.
Het aantal jeugdigen in complexe jeugdhulp is afgenomen van 1.414 jeugdigen in 2017 
naar 940 jeugdigen in 2019, een afname van 34%

Wat zijn de getallen voor de gemeente Woensdrecht en hoe ziet dit er uit eind 2020?
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Antwoord
Dit vraagt een gedegen analyse op de cijfers. Dit hebben we niet binnen een korte tijd 
geregeld. Uw vraag zal schriftelijk beantwoord worden.

Vraag
• De gemiddelde kosten jeugdhulp per inwoner in onze jeugdhulpregio bedragen 
257,30 tegenover 295,90 in Nederland. 

De genoemde bedragen, waarbij we aannemen dat het euro’s zijn, betreffen 2019. Wat 
zijn de bedragen over 2020?

Antwoord
Deze vraag kunnen we op dit moment nog niet beantwoorden omdat we nog niet alle 
rekeningen binnen hebben gekregen over het jaar 2020

A.2. VNG ledenbrief 23nov2020 Maatregelen beheersing kosten 
abonnementstarief wmo

D66 Dhr. De Heer

Vraag
VNG adviseert dat gemeenten een aantal beheersmaatregelen nemen nu het Rijk duidelijk 
heeft gemaakt gemeenten niet volledig te compenseren voor de extra kosten als gevolg 
van het abonnementstarief in de WMO.   
Is de wethouder van plan het advies van de VNG op te volgen?

Antwoord
Nee, het advies van de VNG zal niet worden opgevolgd. De hulpbehoevende inwoners 
van de gemeente Woensdrecht mogen niet de dupe worden van de discussie met het Rijk 
over het uitblijven van de financiële compensatie.

Vraag
Zo ja, welke beheersmaatregelen wil de wethouder nemen?

Antwoord
Niet van toepassing.

Vraag
Zo ja, op welke termijn wil de wethouder die beheersmaatregelen nemen?

Antwoord
Niet van toepassing.
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Vraag
Verwacht de wethouder daarbij bezwaar- en beroepsprocedures?

Antwoord
Niet van toepassing.

Vraag
Hoe staat de wethouder tegenover het idee hierover een proefproces te voeren?

Antwoord
Afwijzend.

ABZ Dhr. Van Eekeren

Vraag
Nu bekent is dat het Rijk niet van plan is gemeenten volledig financieel te compenseren 
voor de extra kosten als gevolg van het abonnementstarief in de WMO. Heeft de 
gemeente Woensdrecht ook de intentie over te gaan naar het principe financiële 
zelfredzaamheid voor de huishoudelijke hulp zoals in de brief van de VNG is gesteld of 
blijft men het abonnementstarief hanteren?

Antwoord
Wij blijven het abonnementstarief hanteren.

A.5. VNG_ledenbrief_vng-model-verordening-bekostiging-
leerlingenvervoer-nieuw.

CDA Mevr. Michielsen

Vraag
Vermoedelijk worden de kosten voor leerlingenvervoer nu niet gemaakt door de 
lockdown. Wat zijn de minder kosten  t.a.v. de begroting.

Antwoord
Door de huidige lockdown maken we nu minder kosten dan begroot voor het 
leerlingenvervoer. Echter maken we nog wel kosten, bijvoorbeeld voor kwetsbare 
kinderen die nog wel op school terecht kunnen. We kunnen pas op een later moment 
inzien wat het effect in getallen is op de begroting, omdat het leerlingenvervoer nooit een 
‘vast’ bedrag per maand is en we de eerste facturen van een volledige maand lockdown 
nog moeten ontvangen.
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A.6. Raadsinformatienota Maatschappelijke Opvang 2021

AKT Dhr. Mathijssen

Vraag
In de raadsinformatienota staat dat het aantal dak- en thuislozen fors is toe genomen. 
Binnen onze regio West Brabant West staan er 16 personen op de wachtlijst. 
 
Hoeveel van deze 16 personen betreft het de gemeente Woensdrecht?

Antwoord
Er staan geen personen op de wachtlijst die uit de gemeente Woensdrecht komen.

Vraag
Waar verblijven deze personen momenteel?

Antwoord
Is niet van toepassing. Er staan geen personen op de wachtlijst die uit de gemeente 
Woensdrecht komen.

Vraag
Bij de perspectievennota c.q. jaarrekening wordt de gemeenteraad voorgesteld het 
financieel nadeel van € 35.380,- op de MO in 2021, door middel van een 
begrotingswijziging ten laste te brengen
van de algemene middelen (begrotingsresultaat)

Het bedrag van € 35.380,00 voor 2021 wordt met een raadsvoorstel alsnog in de begroting 
2021 gecorrigeerd. Is bij dit bedrag toereikend?

Antwoord
De verwachting is, dat dit toereikend is. Het bedrag van € 35.380,- wordt meegenomen bij  
de perspectievennota.

Vraag
Waarom is er sprake van een raadsvoorstel voor correctie op de jaarrekening 2020? Om 
welk bedrag gaat dit?

Antwoord
Dit is een terechte vraag. Hier had moeten staan dat wordt voorgesteld het financieel 
nadeel bij de perspectievennota mee te nemen. 
Het gaat om een bedrag van € 35.380,-.
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Vraag
De gemeente Bergen op Zoom heeft mandaat voor dit proces. 

Heeft het door hen vastgestelde focusakkoord nog (negatieve) effecten op enerzijds de 
uitvoering en anderzijds de daarmee gemoeide financiële middelen?

Antwoord
Nee, dit heeft geen effect.

VVD Dhr. Bakker

Vraag
In nota staat dat tekort in 2019 en 2020 Euro 200.000,- per jaar was ,daar werden allerlei 
redenen voor genoemd. In totaal is tekort Euro 440.054,-

Antwoord
De begroting MO 2021 is een realistische begroting en een goede basis voor de komende 
jaren. Wel kunnen er altijd nieuwe ontwikkelingen zich aandienen, die nu nog niet te 
voorzien zijn.

A.8. Raadsinformatienota sociale inclusie

D66 Dhr. De Heer

Vraag
Goed om te zien dat het college zich bewust is van het verdrag. Hoe zien we de 
uitwerking van het verdrag straks terug in het nieuwe schoolgebouw?

Antwoord
De school wordt toegankelijk voor iedereen, zoals in de raadsinfonota staat “design for all” 
en “niets over ons, zonder ons”, de belangrijkste uitgangspunten van het VN-verdrag.

Vraag
Hoe zien we de uitwerking van het verdrag terug in onze omgeving, denk dan aan de 
speeltuintjes (en sporttoestellen achter het kloosterhof) voor kinderen, en ook de 
toegankelijkheid voor de scootmobiel, rollator en rolstoel in de gemeente?

Antwoord
Zie het antwoord op de laatste vraag tav de raadsinfonota sociale inclusie, bij al deze zaken 
wordt gekeken of faciliteiten, activiteiten en gebouwen toegankelijk zijn voor alle 
doelgroepen in onze gemeente, dat geldt zowel voor ouderen, jongeren, gehandicapten 
enz.
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Vraag
Hoe kunnen de gehandicapte kinderen in de eigen gemeente en omgeving opgroeien en 
een netwerk opbouwen? Denk dan bijvoorbeeld aan scholing.

Antwoord
Zoals eerder aangegeven staan wij een ‘inclusief’ beleid voor dat door de verschillende 
leefdomeinen heen verweven is,
waarin we blijven bouwen aan een flexibele en toegankelijke samenleving, en dat geldt 
ook voor gehandicapte kinderen. Binnen “passend onderwijs” zorgen we ervoor dat zij 
dezelfde kansen krijgen als alle andere kinderen door te zorgen voor de juiste faciliteiten 
en begeleiding ism de scholen.

Vraag
Hoe wordt binnen die verschillende beleidsdomeinen geborgd dat het onderwerp inclusie 
in de ontwikkelingen steeds meegenomen blijft worden? Wordt inclusie een vast 
onderdeel?

Antwoord
Inclusie is sowieso een vast onderdeel in de hele beleidscyclus. Voor de gemeente 
Woensdrecht staat “zo volledig mogelijk kunnen deelnemen aan de samenleving” van alle 
inwoners, met stip op één in alle beleidsplannen, uiteraard kunnen daar altijd nog 
verbeteringen in aangebracht worden. Basisgedachte is dat we niemand uitsluiten.

A.9. Ministerie OCenW brief 11dec2020 extra rijksmiddelen voor 
lokale cultuur.00000111

ABZ Dhr. Van Eekeren

Vraag
Als gevolg van de corona crisis is aangegeven dat er extra rijksmiddelen voor de lokale 
cultuur beschikbaar worden gesteld. Is bekent welk bedrag aan gemeente Woensdrecht 
beschikbaar wordt gesteld voor deze culturele en creatieve sector als gevolg van de corona 
crisis?

Antwoord
Voor 2020 was dit € 124.983, - en voor 2021 (tot nu toe) € 53.420,-
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D66 Dhr. De Heer

Vraag
Naar welke instellingen/voorzieningen/organisaties gaan deze gelden?

Antwoord
Deze gelden zijn niet geoormerkt. Op 20 oktober 2020 heeft het college van B&W criteria 
vastgesteld voor het toekennen van compensaties aan organisaties die daartoe een verzoek 
indienen bij het college. Aan welke organisaties middelen toegekend worden is dus 
afhankelijk van wie de aanvragen doen en vervolgens of deze voldoen aan de criteria. Die 
criteria zijn:

Een organisatie ontvangt in principe géén corona-compensatie, tenzij:
1. De geclaimde kosten aantoonbaar voor extra corona gerelateerde prestaties zijn: minus 
minder kosten voor prestaties die niet zijn geleverd. De prestatie is 
geensubstitutie/vervanging voor reguliere producten/diensten; en
2. De prestaties een bijdrage leveren aan de maatschappelijke effecten die het college en 
de
raad wensen te bereiken; en
3. Er niet al eerder een bijdrage is gegeven/kwijtschelding is verleend; en
4. De aanvrager voldoende heeft onderzocht of hij van een voorliggende voorziening 
gebruik kan maken en dat kan niet; of
5. Het geld geoormerkt is voor de aanvrager; en/of
6. Het college direct opdrachtgever is.

CDA Mevr. Michielsen

Vraag
De cultuursector is zwaar getroffen tijdens deze corona uitbraak. In onze gemeente 
hebben we een aantal prachtige initiatieven die deels wel , deels niet vallen onder 
subsidievoorzieningen.
Uit de brief begrijp ik dat ook het niet landelijk of lokaal gesubsidieerd aanbod gebruik 
kan maken van deze subsidie.
Er staat ook duidelijk in de tekst: Hoe u dat doet is aan u! Een keuze zou kunnen zijn om 
het te doen vanuit een regionaal fonds. Het CDA pleit daar niet voor. 
Verschillende organisaties in onze gemeente lopen nu inkomsten mis. Organisaties die 
weliswaar soms subsidie ontvangen van de gemeente, soms niet, maar ook drijven op 
activiteiten die zorgen voor een positieve financiële balans zoals zangkoren, heemkundige 
kringen, toneelgroepen, vrijwillige BIB, Molenstichting ed.
Graag willen we aan de voorkant reële criteria zodat deze middelen daadwerkelijk 
kunnen ingezet worden.
Hoe denkt het college deze middelen in te zetten?



10/12

Antwoord
Op 20 oktober 2020 heeft het college van B&W criteria vastgesteld voor het toekennen 
van compensaties aan organisaties die daartoe een verzoek indienen bij het college. Die 
criteria zijn:

Een organisatie ontvangt in principe géén corona-compensatie, tenzij:
1. De geclaimde kosten aantoonbaar voor extra corona gerelateerde prestaties zijn: minus 
minder kosten voor prestaties die niet zijn geleverd. De prestatie is 
geensubstitutie/vervanging voor reguliere producten/diensten; en
2. De prestaties een bijdrage leveren aan de maatschappelijke effecten die het college en 
de
raad wensen te bereiken; en
3. Er niet al eerder een bijdrage is gegeven/kwijtschelding is verleend; en
4. De aanvrager voldoende heeft onderzocht of hij van een voorliggende voorziening 
gebruik kan maken en dat kan niet; of
5. Het geld geoormerkt is voor de aanvrager; en/of
6. Het college direct opdrachtgever is.

A.12. Raadsinformatienota ontwikkelingen op het gebied van 
jeugdbescherming en jeugdreclassering

AKT Dhr. Mathijssen

Vraag
Hoeveel jeugdigen uit de gemeente Woensdrecht zijn in 2019 niet goed geholpen door de 
GI’s?

Antwoord
Vanuit het Rijk is er een doorbraakaanpak opgesteld, in samenspraak met de inspectie, om 
jeugdigen die geen passende hulp hebben gekregen, alsnog een passend aanbod te bieden. 
Ook bij de gemeente Woensdrecht is onderzocht of er jeugdigen zijn met een niet passend 
hulpaanbod. Uit het onderzoek is gebleken dat de jeugdige de nodige hulp ontvangen.

Vraag
We lezen: Om toch tot uitsluitsel te komen is met de Jeugdautoriteit besproken om samen 
de omissies uit het onderzoek in te vullen en op basis daarvan de definitieve tarieven 
vanaf het jaar 2020 vast te stellen. In de tussentijd hanteren wij de tarieven en de 
afspraken over indexatie zoals wij deze bij de aanbesteding hebben gesteld.

Is het mogelijk dat de definitieve tarieven voor 2020 boven de bij aanbesteding 
vastgestelde geïndexeerde tarieven uitkomen?
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Antwoord
Bij het aangaan van de overeenkomsten met de gecertificeerde instellingen is toegezegd 
dat er een kostprijsonderzoek zou gaan plaatsvinden. Dit kostprijsonderzoek is gedaan, 
maar zoals is aangegeven is er afgesproken om samen de omissies uit het onderzoek in te 
vullen en op basis daarvan de definitieve tarieven vanaf het jaar 2020 vast te stellen. 
Kortom het kan dus zijn dat de tarieven boven de bij de aanbesteding vastgestelde 
geïndexeerde tarieven uitkomen.

Vraag
En zo ja, maakt dat onderdeel uit van de gemaakte afspraken?

Antwoord
Ja, dat maakt onderdeel uit van de gemaakte afspraken.

Vraag
Met de beperkende maatregelen als gevolg van COVID-19 is jammer genoeg het 
vooruitzicht dat er in de nabije toekomst meer gebruik gemaakt zal moeten worden van 
GI’s. 

Wordt dit vooruitzicht door de portefeuillehouder gedeeld?

Antwoord
We zien een lichte stijging van aanvragen jeugdhulp bij de gemeentelijke toegang. Deze 
aanvragen leiden nu nog niet tot een stijging van de inzet door de GI’s.

Vraag
En zo ja, welke gevolgen heeft dit voor de begroting 2021?

Antwoord
Deze zijn nog niet inzichtelijk.

D.1. Overzicht moties en toezeggingen

VVD Dhr. Willeboordse

Vraag
Toezegging: Gaat bij de ISD na of ondernemers die o.a. TOZO hebben aangevraagd
ook nazorg krijgen. En gaat na welke ondernemers zijn geattendeerd op de
nieuwe regelingen
Heeft de portefeuillehouder hier al meer informatie over?
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Antwoord
Tozo is nog in volle gang en loopt zeker nog tot juli 2021. We kunnen momenteel beter 
spreken over zorg of begeleiding dan al over ‘nazorg’ (tussen aanhalingstekens, gezien het 
zorg is die tijdens het uitvoeren van de regeling gestart is) in de vorm van begeleiding en 
heroriëntatie op de arbeidsmarkt. Al in september hebben we via de ISD alle ondernemers 
geïnformeerd die een aanvraag TOZO hadden ingediend over het feit dat er via de ISD 
mogelijkheden zijn om in contact te komen met organisaties die ondernemers kunnen 
begeleiden. Sinds 1 januari dit jaar is er ook landelijk een afspraak dat gemeenten 
ondernemers helpen met heroriëntatie. De regionale mobiliteitsteams geven hiertoe op 
het gebied van de regio West-Brabant de aanzet. Maar uiteraard heeft hier heel concreet 
voor onze gemeente ook de ISD een rol in. De ISD is momenteel bezig om, samen met 
gespecialiseerde instanties, inhoud te geven aan deze inhoudelijke ondersteuning. 
Ondernemers die daar behoefte aan hebben, kunnen ook bij de ISD terecht om, naast de 
financiële steun, ook inhoudelijke steun te krijgen ten behoeve van hun onderneming. Per 
1 juli gaat de reguliere Bbz regeling weer in voor alle ondernemers (die dat nodig hebben). 
Voor die tijd proberen we veelal te voorkomen dat ondernemers gebruik van deze 
regeling moeten maken, of waar nodig, de overgang zo soepel mogelijk te maken door de 
financiële problemen zo laag mogelijk te houden. Na het aflopen van de Tozo, kan het 
Werkcentrum mogelijk ook in beeld komen bij de ondersteuning van ondernemers.

D66 Dhr. De Heer

Vraag
08-02-2018
Dit wordt afgevoerd terwijl er enkel een tussenevaluatie is gedeeld met de raad. Wanneer 
wordt de eindevaluatie gedeeld met de raad?

Antwoord
Er komt geen aparte eindevaluatie en wij gaan onze focus, tijd en energie richten op de op 
te stellen regiovisie waarbij terugkijken op het beleidskader een onderdeel van is.


